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İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
Nevşehir'in de aralarında bulunduğu 

38 ilde FETÖ'ye yönelik jandarma 
tarafından 2 haftadır yürütülen 
“Kıskaç-33” operasyonlarında 
63 şüphelinin yakalandığını ve 
36'sının tutuklandığını açıkladı.
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SALOMON CAPPADOCIA ULTRA TRAIL'DE KAYITLAR BAŞLADI ■ 5'TEEKİPLER VATANDAŞLARA UYARIDA BULUNDU ■ 4'TE

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 5'TE 

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 2'DE

TOPLANTI VE YÜRÜYÜŞ GÜZERGÂHLARI BELİRLENDİ ■ 7'DE

Nevşehir İl Genel Meclisi, Başkan Serkan Naci Feralan
başkanlığında 2025 yılının ilk toplantısını yaptı.

Kaza anını çeviri
uygulaması ile anlattı

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 5'TE

Nevşehir'de 2018 yılında açılışı gerçekleştirilen Kapadokya 
Teknopark'ta farklı sektörlerde faaliyet gösteren firmalar, 
2024'te 1 milyon 250 bin dolar ihracat gerçekleştirdi.

Nevşehir'de diş polikliniklerine
yoğun ilgi
Nevşehir'de 2024 
yılında yaklaşık 
234 bin kişi 
hastanelere ağız 
ve diş sağlığı için 
müracaat etti.

Kapadokya Teknopark'tan
1,2 milyon dolarlık ihracat 
Kapadokya Teknopark'tan
1,2 milyon dolarlık ihracat 

Kaza anını çeviri
uygulaması değerlendirecek

NGC Başkanı Bayram 
Ekici'nin moderatörlüğünde 
Nevşehir Günlüğü 
programı bu akşam 
Muşkara Haber TV 
ve Lale Haber TV 
ekranlarında 
olacak.

HABERiN DEVAMI
SAYFA 3'TE

ile anlattı
Nevşehir'de 
kaza yapan 
Çinli turistler, 
trafik polisi ile 
dil çeviri 
programını 
kullanarak 
anlaşabildi. 

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

DEVAMI
SAYFA 4'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA

Gazeteciler Nevşehir gündemini
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Vali Yardımcısı Sezen'den Başkan Özdoğan'a ziyaret

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Nevşehir'in de aralarında bulunduğu 38 ilde 
FETÖ'ye yönelik jandarma tarafından 2 haftadır yürütülen “Kıskaç-33” 
operasyonlarında 63 şüphelinin yakalandığını ve 36'sının tutuklandığını açıkladı.

FETÖ operasyonlarında 63 şüpheli yakalandı

İ
çişleri Bakanı Ali Yerlikaya'nın 
paylaştığı bilgilere göre; Jandarma 
Genel Komutanlığı Terörle Mücadele 

Daire Başkanlığı koordinesinde İl 

Jandarma Komutanlıklarınca; Adana, 
Adıyaman, Afyonkarahisar, Aksaray, 
Ankara, Aydın, Balıkesir, Batman, 
Bayburt, Burdur, Bursa, Çanakkale, 

Çankırı, Edirne, Hatay, Isparta, İstanbul, 
İzmir, Kayseri, Kırşehir, Kilis, Konya, 
Kütahya, Manisa, Mardin, Mersin, 
Nevşehir, Sakarya, Samsun, Sinop, Sivas, 

Şanlıurfa, Tekirdağ, Uşak, 
Yalova, Yozgat, 
Kahramanmaraş ve Zonguldak 
olmak üzere 38 ilde FETÖ'ye 
yönelik “Kıskaç-33” 
operasyonları düzenlendi. 
Düzenlenen operasyonlar 
sonucu 63 şüpheli 
yakalanırken 36'sı tutuklandı ve 
2 şüpheli hakkında adli kontrol 
kararı verildi. Diğer şüphelilerin 
ise işlemleri devam ediyor. 
Operasyonlarda yakalanan 
şüpheliler ise terör örgütüne 
üye olmak, finans sağlamak ve 
sosyal medya hesapları 
üzerinden FETÖ propagandası 
yapmak suçlarından 
aranıyordu. 
Ayrıca operasyonlar sonucu 
çok sayıda doküman ve dijital 
materyal ele geçirildi. İHA

Hacılar'da 5 yıl boyunca kaymakamlık 
görevinde bulunan Vali Yardımcısı Sezen'in 
ziyareti, ilçede geçmişte yapılan çalışmalar 
ve gelecekteki projeler üzerine anlamlı bir 
sohbetle renklendi.
Başkan Özdoğan, Vali Yardımcısı Haluk 
Sezen'in Hacılar'a önemli hizmetler 
kazandırdığına dikkat çekerek, “Sayın 
Haluk Sezen, ilçemizde görev yaptığı süre 
boyunca güzel izler bıraktı. Bugün 
kendisini burada görmekten mutluluk 
duyuyoruz. Özellikle belediye ve 
kaymakamlık binamızın ortaya çıkışı, sizin 
o dönemde başlattığınız bir çalışmanın 
eseridir. O sürecin fitilini ateşleyen kişi 

olarak katkılarınız ve desteğiniz için 
Hacılar halkı adına teşekkür ederim. Bu 
bina, milletimizin ve devletimizin hediyesi 
olarak burada yükseldi” diye konuştu.
Ziyaret sırasında Başkan Özdoğan, 
Hacılar'da hayata geçirilen projeler ve 
geleceğe dair hedefler hakkında bilgi verdi. 
Nevşehir Vali Yardımcısı Haluk Sezen ise 
Hacılar'da görev yapmaktan her zaman 
onur duyduğunu belirterek, ilçeye ve 
halkına olan sevgisini dile getirdi.
Başkan Özdoğan, Sezen'e Hacılar'a yaptığı 
katkılardan dolayı teşekkür ederek, 
Nevşehir Vali Yardımcılığı görevinde 
başarılar diledi. İHA

Nevşehir Vali Yardımcısı Haluk Sezen, Hacılar
Belediye Başkanı Bilal Özdoğan'ı ziyaret etti. 

Avanos Belediye Meclisi
yılın ilk toplantısını yaptı

vanos Belediye Meclisi 2025 

Ayılının ilk toplantısını 
gerçekleştirdi.

Avanos Belediye Meclisi, gündem 
maddelerini görüşüp, karara bağlamak 
üzere Belediye Meclis Toplantı Salonunda 
bir araya geldi.
Avanos Belediye Başkanı Mustafa Kenan 
Sarıtaş başkanlığında gerçekleştirilen 

Ocak Ayı Belediye Meclis Toplantısı'na 
meclis üyeleri katıldı.
Toplantının açılışında konuşan Başkan 
Sarıtaş, meclis üyelerine belediyenin 
devam eden ve gerçekleştirilmesi 
planlanan projeleri hakkında bilgi verdi.
Sarıtaş, alınan kararların ilçeye hayırlı 
olması temennisinde bulundu. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

arapınar Belediye Başkanı Yasin 

KGüneş, Nevşehir'de göreve 
başlayan DSİ 124. Şube Müdürü 

Bülent Polat'ı ziyaret etti.
Başkan Güneş, DSİ 124. Şube Nevşehir 
Müdürlüğü görevine atanan Bülent 
Polat'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
Ziyarette bir süre sohbet edilirken Güneş, 
DSİ Şube Müdürü Polat'a başarılar diledi. 

Başkan Güneş ziyaretle ilgili, "DSİ 124. 
Şubesinin Nevşehir'de açılmış olması 
çiftçimiz ve ilimiz açısından son derece 
önemli bir gelişme. Sayın Bülent Polat'a 
görevinde başarılar dileklerimizi ilettim 
birlikte çalışmaktan son derece mutlu 
olacağımızı ifade ettim." ifadelerine 
yer verdi. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Başkan Güneş'ten
DSİ Müdürü Polat'a ziyaret
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Nevşehir'de diş polikliniklerine yoğun ilgi
evşehir İl Sağlık Müdürlüğü, 2024 Nyılında ağız ve diş sağlığı için il 
genelinde hastaneye yapılan 

başvuruların verilerini paylaştı.
Buna göre, 2024 yılında Nevşehir'de ağız 
ve diş sağlığı için toplam 233 bin 934 
müracaat yapıldı.
Nevşehir Ağız ve Diş Sağlığı Merkezinde 
toplam 195 bin 125 hasta polikliniklere 

müracaat etti. 
Yine polikliniklere başvuran 247 hastaya 
859 implant işlemi gerçekleştirildi. 
Öte yandan Ürgüp Devlet Hastanesi, 
Kozaklı Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon 
Hastanesi ve 5 ilçe devlet hastanesindeki 
diş polikliniklerine de toplam
35 bin 809 hasta müracaat etti. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Nevşehir'de 2024 yılında yaklaşık 234 bin kişi hastanelere ağız ve diş sağlığı için müracaat etti.

NEVÜ bilgi güvenliği standartlarını yeniledi
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Bilgi 
İşlem Daire Başkanlığı Bilgi Güvenliği Standartlarını 
'ISO 27001:2022' sertifikası ile yeniledi.

EVÜ Bilgi İşlem Daire Başkanlığı Ntitiz bir dış denetim sürecinden 
başarıyla geçerek 'ISO/IEC 

27001:2022 Bilgi Güvenliği Yönetim 
Sistemi Sertifikası'nı yeniledi.
ISO 27001:2022, bilgi güvenliği yönetim 
sistemleri için en güncel uluslararası 
standart olarak kabul edilir ve bilgi 
varlıklarının korunması, risklerin 
yönetimi ve güvenlik süreçlerinin 
sürekli iyileştirilmesi konularında en 
yüksek standartları sağlamayı amaçlıyor. 
Bu kapsamda gerçekleştirilen denetim 
ile NEVÜ Bilgi İşlem Daire Başkanlığı'nın  
bilgi güvenliği yönetim süreçleri, 
Uluslararası Akreditasyon Forumu (IAF) 

ve Türk Akreditasyon Kurumu (TÜRKAK) 
onayıyla değerlendirildi. 
Denetim sonucunda, bilgi güvenliği 
standartlarına tam uyum sağlandığı 
tespit edilerek 'ISO/IEC 27001:2022' 
sertifikası yenilendi. Bilgi Güvenliği 
Yönetim Sistemi çalışmaları kapsamında 
NEVÜ Bilgi İşlem Daire Başkanlığı 
bilişim hizmetlerinde; bilgi güvenliği 
yönetimini sağlamak, risk yönetimini 
güvence altına almak, süreç 
performansını ölçmek ve bilgi güvenliği 
ile ilgili konularda üçüncü taraflarla 
ilişkileri düzenlemek hedefleri 
doğrultusunda ilerlemeye devam 
ediyor. HABER: YASEMİN EKİCİ

Simya Koleji 1.sınıf öğretmenlerini açıkladı

S
imya Koleji'nde 2025-2026 
eğitim-öğretim yılında 1.sınıfları 
okutacak sınıf öğretmenlerini 

açıklandı.  Yeni eğitim ve öğretim 
yılında 1. sınıfların derslerine Yusuf Kaya, 
Mücahit Ekici, Elif Şahin ve Mustafa 
Ertürk girecek. 
Okul Müdürü Çetin Kurtpınar, yaptığı 
açıklamada açıldığı günden bu yana 
beklentileri 
karşılayan Simya 
Koleji'nin uyguladığı 
disiplinli eğitim 
sistemi, nitelikli dil 
eğitimi, öğrencilerin 
ilgi ve yeteneklerine 
uygun sportif ve 
sosyal etkinliklerle 
"Maarif Yüzyılı 
Eğitim" programı 
doğrultusunda 
öğrencileri hayata 
hazırladıklarını 

belirtti. Mesleki başarılarını ispatlamış, 
yenilikçi eğitim anlayışına sahip 
öğretmenlerle yola devam ettiklerini 
söyleyen Kurtpınar, “Çocukları için 
"Kayda Değer Bir Gelecek" hedefleyen, 
sınırlı sayıda kontenjan fırsatlarından 
yararlanmak isteyen velilerimizi 
okulumuza bekliyoruz.” dedi. 
HABER MERKEZİ

Kadınlar ile ilgi projeler görüşüldü

adın Kolları Başkanı Teryaki, KKaymakam Gürkan ile ailenin temeli 
olan kadınların daha ileriye gitmesi 

için yerel düzeyde yapılan çalışmalar ve 
yapılacak projeler üzerine fikir 
alışverişinde bulundu.
Ziyarette kadınlar ile ilgili projeler 

hakkında görüşen Teryaki, Kaymakam 
Gürkan'dan bundan sonraki süreçte 
yapacakları çalışmalarda desteklerini 
istedi.
Kaymakam Gürkan, nazik ziyaretten dolayı 
Teryaki ve beraberindeki heyete teşekkür 
etti. HABER: HİLAL GÖKTAŞ

AK Parti Kozaklı Kadın Kolları Başkanı Nuran Teryaki beraberindeki heyet
ile birlikte Kozaklı Kaymakam'ı Yasin Gürkan'ı makamında ziyaret etti.



www.muskarahaber.com4 9 Ocak 2025 Perşembe

aza, Cevher Dudayev Mahallesi KÜstat Necip Fazıl Bulvarı Fatih Sultan 
Mehmet Han köprülü kavşak altında 

meydana geldi. Edinilen bilgiye göre, 
Burhan E'nin kullandığı hafif ticari araç 
önünde seyir eden 07 BPN 763 plakalı 
otomobile arkadan çarptı. Kazada hafif 
ticari araçta yolcu olarak bulunan 1 kişi 
yaralandı. Kazayı gören vatandaşların 
ihbarı üzerine kaza yerine sağlık ve polis 
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekipleri yaralı 
yolcuya müdahale ederken polis ekipleri 
de kaza yapan sürücülerden kaza 
hakkında bilgi almaya çalıştı. 

Kaza yapan sürücülerden birisi Çin 
uyruklu olunca trafik polisi turist ile 
İngilizce konuşmak istedi. Trafik polisinin 
'İngilizce biliyor musunuz' sorusuna 'hayır' 
yanıtını veren turist, daha sonra cep 
telefonundan çeviri programını açarak 
konuşmaya başladı. Çinli turist çeviri 
programına, “Ben yukarıdan yola indim. 
Önümde araç olduğu için yavaşlamak 
zorunda kaldım. Daha sonra bu araç 
benim aracıma çarptı” şeklinde yazdı. 
Bu şekilde ilk ifadesi alınan Çinli turistin 
daha sonra polis merkezine götürülerek 
yazılı ifadesi alındı. İHA  

Kaza anını çeviri uygulaması ile anlattı
Nevşehir'de kaza yapan Çinli turistler, trafik polisi ile dil çeviri programını kullanarak anlaşabildi. 

AK Parti heyetinden Loğoğlu'na ziyaret

A
K Parti İl Başkanlığı heyeti, 
Nevşehir İl Emniyet Müdürü Ali 
Loğoğlu'nu ziyaret etti. AK Parti 

İl Başkanı Muhammed Feyzi Aygün 
beraberinde yönetim 
kurulu üyeleri ile 
birlikte Emniyet 
Müdürü Loğoğlu'na 
makamında ziyarette 
bulundu. İl Başkanı 
Aygün ve heyeti, 
Loğoğlu ile bir süre 
görüşerek sohbet 
etti. Aygün ziyarette 
AK Parti Nevşehir İl 
Başkanlığı olarak 
yapacakları 
çalışmalardan 
bahsederek, Emniyet 
Müdürü Loğoğlu ile 

fikir alış verişinde bulundu. 
Loğoğlu, ziyaretten dolayı İl Başkanı 
Aygün ve heyetine teşekkür etti. 
HABER: SEZER ALTUNOK

evşehir Emniyet 

NMüdürlüğü Toplum 
Destekli Polis Şube 

Müdürlüğü vatandaşları 
“Dolandırıcılık” konusunda 
bilgilendirdi. Ekipler, Toplum 
Destekli Polislik faaliyetleri 
kapsamında vatandaşların yoğun 
bulunduğu pazar yeri, sokak ve 
caddelerinde vatandaşları 
dolandırıcılık konusunda uyararak 
bilgilendirmede bulundu. Ayrıca 
ekipler, KADES uygulaması ve Aile 
içi ve kadına yönelik şiddetle 
mücadele ile ilgili bilgilendirme 
yaptı. Kadınlarla birebir görüşen 
ekipler, KADES ile alakalı broşür 
dağıtarak, uygulamanın telefona 
nasıl indirileceği ve nasıl 
kullanılacağı konusunda bilgiler 
verdi. HABER: NESLİHAN KİTAPCI

Ekipler vatandaşlara uyarıda bulundu

Bakan Göktaş ve çocuklar
"Rafadan Tayfa: Kapadokya" filmini izledi
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, devlet 
himayesindeki çocuklarla birlikte 'Rafadan Tayfa: Kapadokya' filmini izledi. 

akan Göktaş, Ankara'daki bir Balışveriş merkezindeki sinema 
salonunda, devlet himayesindeki 

7-9 yaşlarındaki 40 çocukla bir araya 
geldi. Göktaş, Rafadan Tayfa'nın son 
macerasını aktaran filmin 
yönetmenliğini ve yapımcılığını 
üstlenen İsmail Fidan ve çocuklarla " 
Rafadan Tayfa : Kapadokya" filmini 
seyretti.
Filminin sona ermesiyle, film 
karakterlerinin maskotları salona girerek 
çocuklarla oynadı. Bakan Göktaş da 
çocuklarla sohbet ederek, fotoğraf 
çektirdi.
"HAYATLA İLGİLİ ÇOK ÖNEMLİ 
DERSLER VAR"
Sinema salonunun çıkışında 
gazetecilere açıklamalarda bulunan 
Göktaş, "Öncelikle Rafadan Tayfa 

ekibine çok teşekkür ederim. 
Yapımcımız İsmail Fidan'a, TRT Çocuk 
Kanal Koordinatörü İsmihan Yılmaz'a, 
tüm TRT ailesine. Rafadan Tayfa yıllardır 
çocuklarımızın hayranlıkla izlediği ve 
aslında hayatla ilgili çok önemli dersler 
öğrendiği bir film." dedi.
Animasyon filminin önemli mesajlar 
içerdiğini söyleyen Göktaş, filmde, 
hayatta pek çok zorlukla 
karşılaşılabileceğinin ancak buna 
rağmen hiçbir zaman umudun 
yitirilmemesi gerektiğinin anlatıldığını 
ifade etti.
Bakan Göktaş, devlet himayesindeki 
çocuklarla farklı etkinlikler 
düzenlediklerini aktararak, "Rafadan 
Tayfa: Kapadokya" filmini sinemada 
izlemenin çocuklara heyecan kattığını 
söyledi. AA
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Gazeteciler Nevşehir gündemini değerlendirecek
evşehir'de gazetecilerin Nevşehir Ngündemini değerlendirdiği ve NGC 
Başkanı Bayram Ekici'nin 

moderatörlüğünde gazeteciler Ahmet 
Menekşe ve Erdal Kesici Nevşehir 
gündemini  “Nevşehir Günlüğü” 
programında değerlendirecek.

Gazetecilerin Nevşehir gündemini 
değerlendirdiği “Nevşehir Günlüğü” 
programı bu akşam saat 19.30'da Muşkara 
Haber TV ve Lale Haber TV Youtube 
kanallarında sizlerle olacak. 

HABER: SEZER ALTUNOK

Nevşehir Gazeteciler Cemiyet Başkanı (NGC) Bayram Ekici'nin moderatörlüğünde gazeteciler Ahmet Menekşe ve Erdal Kesici'nin
yorumlarıyla Nevşehir Günlüğü programı bu akşam saat 19.30'da Muşkara Haber TV ve Lale Haber TV ekranlarında olacak.

Uçhisar'ın yeni araçları törenle hizmete sunuldu
Uçhisar Belediyesinin araç filosuna kazandırılan greyder
ve yol süpürme aracı, düzenlenen törenle hizmete sunuldu.

çhisar Belediye Başkanı Abdullah UÇamcı'nın yoğun ve özverili 
çalışmalarıyla sonuçlanan yeni 

araçların halka sunumu gerçekleştirildi. 
Vatandaşların yoğun katılımıyla 
gerçekleşen programda, Başkan Çamcı 
konuya ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Belediyemizin araç filosunu 
güçlendiriyoruz. Kendi imkanlarımızla 
satın aldığımız yerli üretim Hidromek 
marka greyder ve Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından 
hibe edilen yol süpürme aracının 
kasabamıza hayırlı olmasını diliyorum. 
Belediye yönetimi olarak uyguladığımız 

etkin tasarruf tedbirleri sayesinde 
borçlarını ödeyebilen, araç filosunu 
yenileyebilen bir belediye haline 
gelmiştir. Yeni araçlarımız ile de 
vatandaşlarımızın taleplerini daha hızlı 
karşılamış olacağız. Bu bağlamda yol 
süpürme aracının hibesinde desteklerini 
esirgemeyen Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanımız Sayın Murat 
Kurum'a ve MHP Grup Başkanı, 
Nevşehir Milletvekili Prof. Dr. 
Filiz Kılıç'a teşekkür ederim.” 
ifadelerinde bulundu. 
Program akışı dua ve kurban kesimi ile 
sona erdi. HABER: SEZER ALTUNOK

sman Ç. yönetimindeki 50 ADR O772 plakalı otomobil ile Ali K. 
idaresindeki 50 AK 167 plakalı 

otomobil, Derinkuyu-Suvermez kara 
yolunun Çakıllı Kavşağı'nda çarpıştı.
Bilgi verilmesi üzerine olay yerine sağlık 
ve polis ekipleri sevk edildi.
Sürücülerden Osman Ç. ve araçta 
bulunan babası Burhan Ç. olay yerinde 
yaşamını yitirdi. 

Yaralanan Ali K. ile aracında bulunan 
Yaşar K., Mehmet K. ve Metin Y. 
ambulanslarla kentteki hastanelere 
kaldırıldı. Savcının olay yerindeki 
incelemesinin ardından cenazeler 
Nevşehir Devlet Hastanesi morguna 
konuldu. Kazada yaşamını yitiren 
Osman Ç. engelli babası Burhan Ç.'yi 
hastanede muayene ettirdikten sonra 
köyüne döndüğü öğrenildi. AA

Feci kazada baba ve oğlu hayatını kaybetti
Nevşehir'in Derinkuyu ilçesinde meydana gelen trafik
kazasında baba ve oğlu hayatını kaybetti, 4 kişi yaralandı.

Salomon Cappadocia Ultra Trail'de kayıtlar başladı
Bu yıl 17-19 Ekim tarihlerinde koşulacak Salomon 
Cappadocia Ultra Trail için kayıtlar başladı.
Olağanüstü doğal güzellikleri ve emsalsiz 
tarihi ile UNESCO Dünya Mirası Listesi'nde 
yer alan Kapadokya'nın tepelerinde ve 
vadilerinde gerçekleşecek Salomon 
Cappadocia Ultra Trail, dünyanın dört bir 
yanından gelen patika koşucularını 17-19 
Ekim tarihlerinde ağırlayacak.
Ülkemizde gerçekleştirdiği 
organizasyonlarla spor turizmine büyük 
katkı sağlayan Argeus Travel & Events 
tarafından gerçekleştirilen organizasyon 
12'nci yılını kutlayacak. 
Her sene gelişerek yoluna devam eden 
Salomon Cappadocia Ultra Trail, bu yıl 
14K'lık parkuruyla koşuculara yeni bir 
parkur deneyimi yaşatacak. Yarışçılara 
sunduğu parkurlarla adından söz ettiren 
Salomon Cappadocia Ultra Trail, 
katılımcılara üst düzey rekabet imkanı 
sunacak. Bu yıl 80'den fazla ülkeden rekor 
katılımın olması bekleniyor.
Her sene merakla beklenen Salomon 
Cappadocia Ultra Trail'de kayıtlar başladı. 
İlk günden itibaren yoğun bir ilgi ile 
karşılaşan yarışa, şu ana kadar 36 ülkeden 
177 sporcu kayıt yaptırdı.
YENİ PARKUR DENEYİMİ
Salomon Cappadocia Ultra Trail, bu sene 
yeni parkuru ile de dikkat çekiyor. Birçok 
kategoriden sporcuları bir araya getiren 
yarış, 14K'lık yeni parkuru ile her seviyeden 
yerli ve yabancı sporcuyu ağırlayacak.
DESTEKÇİLER
Salomon Cappadocia Ultra-Trail; Gençlik 
ve Spor Bakanlığı, Nevşehir Valiliği, Ürgüp 
Kaymakamlığı, Ürgüp Belediyesi, Türkiye 
Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı (TGA), 
Türkiye Atletizm Federasyonu katkılarında 
Avantgarde Collection, PT Academy, 
Salcano, ViewSonic, Eker, Züber 
sponsorluğunda koşulacak. Yarış; Anadolu 
Sigorta, Intersport, Corendon Airlines, 
Garmin, Noss Group, Royal Balloon 
Cappadocia, Yunak Evleri Cappadocia 
Cave Hotel co-sponsorluğunda 

gerçekleşecek. Organizasyonun sosyal 
sorumluluk ortaklığını ise geçtiğimiz 
yıllarda olduğu gibi Adım Adım 
üstlenecek.
“YILLAR İÇİNDE KAZANDIĞIMIZ 
TECRÜBE İLE GELİŞİME DEVAM 
EDİYORUZ”
Argeus Travel & Events Kurucu Ortağı 
Aydın Ayhan Güney, Kapadokya'da her 
geçen gün büyüyen ve yenilenen 
parkurlarıyla kıyasıya mücadelelere sahne 
olan bir organizasyona imza attıklarını dile 
getirdi. 
Güney, “Yıllar içinde kazandığımız tecrübe 
ile gelişime devam ediyoruz. Geçtiğimiz 
senelerde olduğu gibi bu sene de 
sorunsuz bir yarış için çalışmalarımıza 
start verdik. Dünyanın dört bir yanından 
sporcuları Kapadokya'nın eşsiz doğasında 
ağırlıyoruz. Gelen her sporcu buradan 
mutlu ayrılarak bir sonraki yarışın tarihini 
beklemeye başlıyor. Tabii bu işleri 
yaparken sponsorlarımıza da ayrı bir 
parantez açmak istiyorum. Destekleri ile 
birbirinden güzel organizasyonlar ortaya 
çıkıyor” dedi.
14K'LIK YENİ PARKUR AYRI BİR 
HEYECAN KATTI
Bu sene 14K'lık yeni parkurun sporculara 
ayrı bir heyecan kattığını ifade eden Aydın 
Ayhan Güney, “Yurt dışından gelen 
sporcuların yanı sıra Türk sporcular da 
kendisini geliştirdi. Son yıllarda ülkemizde 
birçok trail düzenleniyor ama bunların 
içinde Salomon Cappadocia ayrı bir yere 
ve öneme sahip. Aldığımız geri dönüşler 
de bu anlamda çok olumlu. Biz de yeni 
parkur dahil ettiğimizi açıkladığımız andan 
itibaren birçok olumlu dönüş aldık. 14K'lık 
parkurumuz hem koşucuları hem de bizi 
mutlu etti. Cuma günü koşulacak yeni 
parkurumuzla etkinlik süresini artırarak 
bölge turizmine daha fazla katkı sağlamış 
oluyoruz” diye konuştu. HABER MERKEZİ
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Kapadokya Teknopark'tan 1,2 milyon dolarlık ihracat 

Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi (NEVÜ) yerleşkesinde 
7 bin metrekare kapalı alanda 

kurulu Kapadokya Teknopark'ta 
yazılımdan bilişime, savunma 
sanayisinden biyoteknolojiye çeşitli 
alanlarda çalışma yürüten firmalar katma 
değerli üretim gerçekleştiriyor.
Kapadokya Teknopark Genel Müdürü 
Bilgin Yazlık, girişimcilere verilen 
desteklerle kent ekonomisine sundukları 

katkının artmaya devam edeceğini söyledi.
Teknoparkların AR-GE teşvikleri dolayısıyla 
projeleri olan girişimci ve firmaların tercih 
ettiği merkezler haline geldiğini 
vurgulayan Yazlık, özellikle geçen yıl 
gerçekleştirilen çalışmalarla elde edilen 
verilerin geçmiş yılları geride bıraktığını 
dile getirdi.
TEKNOPARKTAKİ FİRMALARDA 177 KİŞİ 
İSTİHDAM EDİLİYOR
Bölgede lisans ve teknik lise mezunu 

nitelikli personele vergi teşvikleri 
sunulduğuna dikkati çeken Yazlık, şöyle 
konuştu: "7 bin metrekarelik kapalı alanda 
girişimcilere teknoloji tabanlı altyapı 
hizmetleri sunuyoruz. Teknoparktaki 45 
firmanın 13'ü NEVÜ akademisyenlerince 
kurulan şirketlerdir. Misyon olarak bölgede 
fiili faaliyetlerin gerçekleşmesini 
önemsiyoruz. Kapadokya Teknopark'ta 
son 5 yılda yaklaşık 300 milyon liralık gelir 
elde edilmiş durumda.
Bu gelirin yarısı 2024'te elde edildi. 
Bölgedeki firmaların kapasite gelişimleri 
üst seviyeye ulaşmış durumda. 2025 
yılında daha ileri gideceğine inanıyoruz. 
İhracat rakamlarında da artış söz konusu. 
Geçen yıl 1 milyon 250 bin dolarlık ihracat 
gerçekleştirildi. Toplam ihracat 1,5 milyon 
dolar oldu. Teknopark nitelikli personel 
için çekim merkezi haline geldi. Bölgede 
resmi olarak çalışan 177 kişi bulunuyor. Bu 
şehirde yetişmiş nitelikli insanların şehirde 
kalmasını teşvik etmesi açısından değerli."
Kapadokya Teknopark alanının 
genişletilmesi amacıyla girişimlere 
başladıklarını belirten Yazlık, sıcak hava 
balonu, pomza (volkanik bir kayaç türü) ve 
tohumculuk faaliyeti yürüten firmaları bir 
araya getirecek küme çalışmalarını hayata 
geçirmeyi planladıklarını söyledi.

Yazlık, fikri olan ve projesini hayata 
geçirmek isteyen her yaştan girişimcilere 
kapılarının açık olduğunu, kentin bu 
yöndeki potansiyelini artırmak amacıyla 
eğitim programları düzenlediklerini 
kaydetti.
GİRİŞİMCİLER TEKNOPARKIN 
İMKANLARINDAN MEMNUN
Kapadokya Teknopark'ta faaliyet gösteren 
girişimcilerden Yunus Emre Ata da yazılım 
konusuna ilgi duyduğunu, gerekli 
eğitimleri aldıktan sonra teknopark çatısı 
altında kendi firmasını kurduğunu ifade 
etti. Bu şekilde iş hayatına atıldığını 
aktaran Ata, "Projemle başvurup 
girişimcilik ve yazılım üzerine eğitim 
aldım. Soru işaretlerimde montörlerim ve 
teknopark yönetiminden destek alıyorum." 
diye konuştu.
İsabella Atik ise Kapadokya Teknopark'ta 
sunulan imkanlarla bazı hastalıklara karşı 
tanı kitleri geliştirme yönünde çalışma 
yürüttüklerini vurgulayarak, "TÜBİTAK 
1507 KOBİ AR-GE Başlangıç Destek 
Programı kapsamında destek alarak 
faaliyet yürütüyoruz. Kapadokya 
Teknopark'ta projeleri geliştirirken, Ahiler 
Kalkınma Ajansı ve KOSGEB 
desteklerinden de kolaylıkla 
yararlanıyoruz." dedi. AA

Nevşehir'de 2018 yılında açılışı gerçekleştirilen Kapadokya Teknopark'ta farklı sektörlerde
faaliyet gösteren firmalar, 2024'te 1 milyon 250 bin dolar ihracat gerçekleştirdi.

UZAYLILAR'DAN ÖĞÜTLER - 1
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Bozulmamış insanın özelliklerini, 
“uzaylıların dünyalılara verdikleri öğütlerden” 
anlayabiliriz.

Bunu Kayseri'nin en büyük kurgu bilim 
romancısı Abdullah Ayata Beyin “Uzaylılar 
Kayseri'de” adlı romanından öğreniyoruz. 
Her ne kadar kurgulanmış olsa da “ideal 
insan tipini” bize veriyor. 

 “Keşke bütün insanlık böyle olsa, 
uzaylıların öğütlediği gibi insan olabilsek” 
dedirtiyor. Böyle bir durumda dünyada ne 
kötülük, ne savaş, ne katliam olur. 

Bugün Dünyanın pek çok yerinde 
savaşlar, katliamlar, canilikler, cinayetler 

yaşanıyor.
Sayın Ayata'nın “Uzaylılar Kayseri'de” 

adlı romanının 25. bölümünden “Dünya 
Arglılar İletişim ve Dayanışma Merkezi'nden” 
Dünyalılara verilen öğütler ve Dünyayı 
düzeltmeye çalıştıkları uğraşlar anlatılıyor:

"Sayın dünyalılar, bizler altı yıl kadar 
önce yaşamakta olduğumuz Arg isimli 
galaksiden yaşam alanınız Dünya'ya zorunlu 
yerleşim yapmak zorunda kalan canlılarız. O 
zaman bulunduğumuz yere yörüngesinden 
çıkan başka bir galaksinin çarpma ve 
hepimizin yok olma ihtimali oldukça yüksek 
görünüyordu. Bu durumda 1.200 000 olan 
nüfusumuz tamamen yok olacak, neslimiz 
evrenden silinecekti. Bu sebepten uzayda 
k e n d i m i z e ,  b ü n y e m i z e  u y g u n 
b a r ı n a b i l e c e ğ i m i z ,  h a y a t ı m ı z ı 
sürdürebileceğimiz yerler aramaya başladık. 
En uygun yer olarak Dünya'yı bulduk. 
Öncülerimizi gönderip sisteminizi, yaşama 
ta r z ı n ı z ı  i nce led i k .  Beden le r im i z i , 
organlarımızı tamamen sizlere göre değiştirip 
uyarladık. Yeryüzünde bulunan 195 ayrı 
ülkeye nüfus ve alan genişliğine göre dağılıp 

aranıza karıştık. Her devlet içerisinde de 
ayrıca şehirlere taksimatımızı yaptık. Bu işleri 
yapmak bizler için zor olaylar olmadı. Zira size 
göre genellikle bazı özellik ve yeteneklerimiz 
yirmi altı kat daha fazla. Anlama, algılama, 
öğrenme, hareket yeteneklerimiz üstün 
sev iyede. Ayr ıca karş ıdaki  canl ın ın 
düşüncesini okuma, bir yerden başka yere 
anında ışınlanma gibi özelliklerimiz de 
bulunmaktadır. Bizden korkup çekinmenize 
gerek yok. İyi niyetli canlılarız. Öteki canlılar 
olan hayvanları ve bitkileri de korumaktayız. 
Kimseyi öldüremeyiz. Kin tutmayız. Bencil 
değiliz. Sizler gibi faniyiz. Zamanı geldiğinde 
Tanr ı 'n ın  huzuruna hesap vermeye 
gideceğimizi biliyoruz.”

“ M a k s a d ı m ı z  n i m e t i n d e n 
yararlandığımız yeryüzüne katkı yapabilmek, 
yıpranmış, eskimiş Dünya'nızı biraz olsun 
düzene sokabi lmekt i .  Bu sebepten 
galaksimize çarpma tehlikesi geçince hemen 
geri dönmedik. Üç yıl daha uğraşıp sizlere 
örnek olmaya çalıştık ama fazla etkili 
olamadık. Savaşları önlemek için silah 
fabrikalarına suikastları biz düzenledik. Balık 

neslini korumak için denizlerdeki ağları 
çürüttük. Toprakları eşeleyip maden arayan 
makinaları bozduk. Doğanın dengesini bozan 
baraj ve nükleer santral inşaatlarının 
yapımını engellemeye çalıştık. Fakat biz 
uğraştıkça sizler yeni yöntemlerle yine aynı 
olumsuzluklara çareler bulmaya çalıştınız. 

Nükleer denemeleri durdurmadınız. 
Ormanları kesmeye, hayvanları öldürmeye 
devam ettiniz. 

Böyle bir yazıyı yazmamıza vesile olan, 
kitabı yazan Abdullah Ayata Bey'e; kitabın 
basımını sağlayan Talas Belediyesi Başkanı 
Mustafa Yalçın Bey'e; kitabın editörlüğünü 
yapan, kitabı bize veren hemşehrimiz 
Hacıbektaş - Barak Köyünden, Kayseri'de 
doğup büyümüş, Talas Belediyesi İletişim 
M ü d ü r ü  S a y ı n  U ğ u r  Yu r t  B e y ' e 
teşekkürlerimizi bir borç biliriz. 

Yazımızı bir seri şeklinde Muşkara 
Haber gazetesinde yayınlayacağız.  Mutlaka 
o k u m a n ı z ı  i s t i y o r u m .  Ç o k  ş e y 
kazanacaksınız! 

www.aliihsantosun38@hotmail.com

NEVÜ Gülşehir Sosyal Bilimler Meslek 
Yüksekokulu öğrencilerine final haftasında 
hem moral ve motivasyon desteği 
sağlamak, hem de sağlıklı beslenmenin 
önemine dikkat çekmek amacıyla 
düzenlenen etkinlik hakkında konuşan 
Gülşehir İlçe Belediye Başkanı Çiftçi 
“Belediye ve İlçe halkı olarak geleceğimizin 
teminatı olan ve ailelerin bizlere birer 

emaneti olan gençlerimizin her daim 
yanındayız. Onların başarıları önce sağlıklı 
olmalarından geçiyor. Ben bu vesileyle 
sınavlara hazırlanan tüm öğrencilerimize 
sağlık ve başarılar diliyorum” dedi. 
Öğrenciler ise ikram ve eğitime sağladığı 
desteklerinden dolayı Başkan Çiftçi ve 
belediye personeline teşekkürlerini ifade 
etti. HABER: SEMA BALLIKAYA

Gülşehir Belediyesinden öğrencilere jest
Gülşehir Belediyesi, Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Gülşehir 
Sosyal Bilimler Meslek Yüksekokulu'nda eğitim gören öğrencilere final sınavları 
haftası dolayısıyla moral ve motivasyon amaçlı meyve ikramında bulundu.
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NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, 
NEVÜ Fen Edebiyat Fakültesi Çin 
Dili ve Edebiyatı Anabilim Dalı 

Başkanı Doç. Dr. Fatma Ecem Ceylan, 
Anabilim Dalı öğretim üyelerinden Dr. Öğr. 
Üyesi Ertuğrul Ceylan, İngilizce Turizm 
Rehberi-Eğitici Serkan Mantıcı, İngilizce 
Öğretmeni Fatma Seval Güneri, Hayri 
Mehmet Ürgüplü Anadolu Lisesi Rehberlik 
Servisi tarafından düzenlenen Mesleki 
Rehberlik Çalışmaları kapsamında ve Okul 
Müdürü Mustafa Fidan ile Rehberlik 
Öğretmeni Zübeyde Hamiş'in davetleri 
üzerine dil bölümü öğrencileriyle 
seminerde bir araya geldi.
Seminerde Doç. Dr. Fatma Ecem Ceylan 
öğrencilere Çin dilinin özellikleri, Çince 
öğrenmenin avantajları, Türkiye'de Çince 
eğitim veren ilköğretim, ortaöğretim ve 

yükseköğretim kurumları, Konfüçyüs 
Enstitüsü bursları hakkında konuştu. 
Öğrencilerin kariyer planlamasına dair 
sorularının cevaplandırılması ile devam 
eden seminerde Dr. Öğr. Üyesi Ertuğrul 
Ceylan öğrencilere Çin yazısı ve Çin Dili ve 
Edebiyatı mezunu olduktan sonraki iş 
imkanları hakkında bilgi verdi.  
Konuşmacılardan İngilizce Turizm Rehberi 
Serkan Mantıcı Kapadokya'da rehber 
olmak ve rehberlik eğitimi üzerine 
deneyimlerini aktarırken, NEVÜ Çin Dili ve 
Edebiyatı Anabilim Dalı öğrencilerinden 
aynı zamanda Hayri Mehmet Ürgüplü 
Anadolu Lisesi İngilizce Öğretmeni Fatma 
Seval Güneri ise İspanyolca konusundaki 
bilgilerini ve Çin dilini öğrenirken yaşadığı 
tecrübelerini öğrenciler ile paylaştı. 
BÜLTEN

Lise öğrencilerine Çin dili üzerine seminer verildi
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Fen Edebiyat Fakültesi Çin Dili ve 
Edebiyatı Anabilim Dalı öğretim üyeleri, Nevşehir Ürgüp Hayri Mehmet Ürgüplü 
Anadolu Lisesi Dil Bölümü öğrencilerine Çin dili üzerine seminer verdi. 

ZAYİ
C-52400 - 52450 seri nolu 1 cilt Fatura 

ve A-52051 - 52300 seri nolu 5 cilt
Taşıma İrsaliyesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
TÜFEKÇİ NAKLİYAT

Fikret TÜFEKÇİ
Ürgüp V.D.T.C.No: 50389576474

Şeytan elması nedir?
Ü

rgüp Ziraat Odası Tarımsal Yayım 
ve Danışmanlık Birimi Tarım 
Danışmanı Emre Yeşil, 

patlıcangiller familyasından şeytan 
elması hakkında bilgilendirmede 
bulundu. 
Tarım Danışmanı Yeşil, patlıcangiller 
familyası üyelerinden tek yıllık otsu bir 
bitki olan yaklaşık olarak 120 santimetreye 
kadar boylanabilen şeytan elması 
hakkında çiftçileri bilgilendirdi.
Şeytan elmasının tüm dünya yayılan, 
azotça zengin, gevşek yapılı topraklarda 
görüldüğünü söyleyen Yeşil, “Sebze 
bahçeleri, tarla bitkisi yetiştirilen alanlarda, 
yol kenarlarında ve duvar diplerinde 
rastlanmaktadır. Koyu yeşil renklidir. 20x15 
santimetreboyutunda yaprakları olup, 
yaprakların kenarları tırtıklı ve uç kısmı 
sivridir. Çiçekleri genellikle beyazdır. 

Meyveleri yumurta şeklinde olup üzeri sert 
dikenler ile kaplıdır. Meyveleri çok sayıda 
tohum içermektedir. Olgunlaşan meyveler 
kahverengileşerek tohum dökerler.” dedi. 
“ŞEYTAN ELMASI SON DERECE ZEHİRLİ 
BİR BİTKİDİR!” 
Şeytan elmasının bünyesinde çeşitli 
kimyasal maddeler bulundurduğu bilgisini 
veren Tarım Danışmanı Yeşil, “Bitki bütünü 
son derece zehirli bir bitkidir. Yüz tohum 
yaklaşık 6-10 miligram atropin 
içermektedir ve insan için 10 miligramın 
üzerinde atropin alımı ölümcül 
olabilmektedir. Yetiştiricilik yapılan 
alanlarda yabancı otlar önemli bir sorun 
oluşturmakla birlikte bazı alanlarda yüzde 
100'e varan ürün kayıplarına neden 
olmaktadır.” diye konuştu.  
MÜCADELE YÖNTEMLERİ
Şeytan elması ile kültürel mücadele 

yöntemlerini anlatan Yeşil, sertifikalı ve 
temiz tohum kullanımı, sulama suyu ile 
taşınımın engellenmesi, yanmış çiftlik 
gübresi kullanılması, çevrede bulunan 
yabancı otların mücadelesinin bitkiler 
tohum bağlamadan yapılması, kullanılan 

alet ve ekipmanın temizliği, iyi bir tohum 
yatağı hazırlanmasının etkili olacağını 
aktardı. Tarım Danışmanı Yeşil, kimyasal 
mücadele için ise ziraat mühendisleri ile 
irtibata geçilmesi gerektiğini vurguladı. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Nevşehir merkezinde yapılacak olan 
toplantı ve gösteri yürüyüşleri için 
belirlenen yer ve güzergahlar şu 

şekilde:
1 Nolu Toplantı ve Gösteri Yürüyüşü 
Alanı:
İbrahim Paşa Mahallesi Dr. Sadık Ahmet 
Caddesi ve Yunus Emre Caddesi'nin 
kesiştiği kavşak ile Borsa Kavşağı'nın 

kesiştiği cadde üzerinde kalan alanın 
toplanma alanı, yaya kaldırımına ve sol 
şeride taşmamak, ayrıca sol şeridi araç 
trafiğine kapatmamak kaydıyla; Borsa 
Kavşağı'ndan başlayarak Atatürk Bulvarı ve 
Milli İrade Caddesi'nin sağ şeridini takiben, 
Sahil Sokak hizasına kadar olan 
güzergahın yürüyüş güzergahı, Milli İrade 
Caddesi Sahil Sokak hizasından Diriliş 

Bulvarı ile Ali Dirikoç Bulvarı'nın kesiştiği 
Niğde Yolu Kavşağı'na kadar olan sağlı-
sollu alanın ise toplantı (miting) alanı.
2 Nolu Toplantı ve Gösteri Yürüyüşü 
Alanı:
Millet Caddesi üzeri Nevşehir Ticaret ve 
Sanayi Odası önünde kalan alanın 
toplanma alanı, yaya kaldırımına ve sol 
şeride taşmamak, ayrıca sol şeridi araç 
trafiğine kapatmamak kaydıyla; Nevşehir 
Ticaret ve Sanayi Odası önünden Millet 
Caddesi'nin sağ şeridini takiben Borsa 
Kavşağı'na kadar olan güzergahın yürüyüş 
güzergahı, Seyit Taşçı Sokak ile Orduoğlu 
Sokağın Millet Caddesi'ne birleştiği yerden, 
Dr. Sadık Ahmet Caddesi, Osmanlı Caddesi 
ve Millet Caddesi'nin kesiştiği Borsa 
Kavşağı'nın Millet Caddesi istikametinde 
bulunan alanın toplantı (miting) alanı.
3 Nolu Toplantı ve Gösteri Yürüyüşü 
Alanı:
İbrahim paşa Mahallesi Osman Gazi Sokak, 
Demir Hafız Caddesi, Seher Sokak ile Eski 
Sanayi 1. Sokak, Eski Sanayi 2. Sokak ve 
Eski Sanayi 3. Sokağın kesiştiği alanın 
toplanma alanı, yaya kaldırımına ve sol 
şeride taşmam, ayrıca sol şeridi araç 
trafiğine kapatmamak kaydıyla; Demir 
Hafız Caddesi'nden başlayarak, Borsa 

Kavşağı, Atatürk Bulvarı ve Milli İrade 
Caddesi'nin sağ şeridini takiben Niğde 
Kavşağı'na kadar olan güzergahın yürüyüş 
güzergahı,  Niğde Kavşağı'ndan Saatçi 
Hoca Caddesi istikametine doğru Diriliş 
Bulvarı üzerinde kalan alanın toplantı 
(miting) alanı. Ayrıca 1 ve 3 nolu yürüyüş 
güzergahında meydana gelebilecek 
olumsuzluklar sonucu bu güzergahların 
kullanılamayacağı durumlarda, yaya 
kaldırımına ve sol şeride taşmamak, sol 
şeridi araç trafiğine kapatmamak kaydıyla; 
İbrahimpaşa Mahallesi Osman Gazi 
Sokak'tan Osmanlı Caddesi, Meteris 
Kavşağı'nı takiben Saatçi Hoca Caddesi 
üzerinden Diriliş Bulvarı Eski BAĞ-KUR 
Kavşağı kesişimine kadar olan güzergahın 
alternatif yürüyüş güzergahı olarak 
belirlendi. HABER: HİLAL GÖKTAŞ 

Nevşehir'de toplantı ve yürüyüş güzergâhları belirlendi
Nevşehir'de yapılacak olan toplantı (miting) ve gösteri yürüyüşleri için yer ve güzergâhlar Valilik tarafından belirlendi.
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Suvermez Kapadokyaspor takım
içindeki pürüzleri gideriyor

ölgesel Amatör Lig 4. Grup'ta Bmücadele eden Nevşehir temsilcisi 
Suvermez Kapadokyaspor sezonun 

ilk devresini 32 puanla 2. sırada 
tamamlarken bazı sporcular gösterdiği 
performans ile ön plana çıktı.
11 golle yıldızlaşan Anıl Bircan'ın yanı sıra 7 
gol ve yaptığı asistlerle Adem Denizer 
takımı adına en çok skor katkısı üreten 
isimlerden oldu. İlk devrenin son 2 

maçında forma giymeyen Adem Denizer 
ile ilgili kulüp resmi bir açıklama yaptı.
Kulüpten yapılan açıklamada Adem 
Denizer ile olan pürüzlerin çözüldüğü ve 
futbolcunun 2. yarı kampına katıldığı 
belirtildi.  
Takıma katılan sporcunun Suvermez 
Kapaokyaspor'un vereceği şampiyonluk 
mücadelesine önemli katkılar sunması 
bekleniyor. HABER: SEMA BALLIKAYA

Bölgesel Amatör Lig 4. Grup'ta yer 
alan Suvermez Kapadokyaspor'da 
devre arası ile birlikte sürpriz bir 

görev değişikliğine gidildi. Sezonun ilk 
devresinde kaleci antrenörü olarak 
görev yapan Fatih Kolukısa ile yolların 
ayrıldığı duyuruldu.
Yeni kaleci antrenörü Nevşehir 
Belediyespor ve Suvermez 

Kapadokyaspor başta olmak üzere 
birçok takımda görev alan İzzet Canyurt 
oldu.  Beden eğitimi öğretmeni olarak 
görev yapan İzzet Canyurt, uzun 
yıllardır kaleci antrenörü olarak görev 
yapıyor. 
FATİH HOCA YARIM DEVRE GÖREV 
YAPTI 
Suvermez Kapadokyaspor'da sezon 
başında Mesut Demiroviç'in ekibinde 
yer alan Fatih Kolukısa, Demiroviç'in 
takımdan ayrılması sonrası 4-0 
kazanılan Adaletgücü maçında da 
takımın başında yer almıştı. Teknik 
Direktör Nedim Tanrıver'in de ekibinde 
yer alan Kolukısa devre arasında 
takımdan ayrıldı. 
"EMEKLERİ İÇİN TEŞEKKÜR EDERİZ "
Suvermez Kapadokyaspor'dan yapılan 
açıklamada şu ifadelere yer verildi: 
“Kaleci antrenörümüz Fatih Kolukısa İle 
Karşılıklı Anlaşarak yollarımızı ayırmış 
bulunmaktayız. Kendisine vermiş 
olduğu emekler için teşekkür ederiz. 
Yerine Kaleci Antrenörü olarak İzzet 
Canyurt ile anlaşmış bulunmaktayız.” 
HABER: NESLİHAN KİTAPCI

Suvermez Kapadokyaspor, takımın önemli isimlerinden
Adem Denizer ile pürüzlerin giderildiğini açıkladı.

Türk Riders yeleklileri genel kurul için bir araya geldi
RCC Cappadocia yeleklileri, TRCC T12. Genel Kurulu'na katılmak üzere 
Adana'ya gitti. Türkiye'nin 81 ilinden 

katılan TRCC yeleklileri, genel kurul 
toplantısında bir araya geldi. 
Kulübün yeni üyelerine, yelek giymeye 
hak kazandıkları anı kutlamak için yelekleri 
takdim edilirken, bu anlar heyecanlı ve 
mutluluk dolu bir ortamda gerçekleşti. 
Geleneksel hale gelen “Yelek Perçinleme” 
töreni, Genel Kurula katılan izleyiciler 
tarafından büyük ilgiyle takip edildi.
Genel kurul sürecinde, TRCC 
Cappadocia'nın yaptığı etkinlikler, 
dayanışma ruhu ve toplumsal duyarlılık 

vurgusu, Türkiye genelinden gelen 
yelekliler arasında takdirle karşılandı. 
Türk Riders yeleklileri, Adana'nın tarihi 
yapılarından olan Büyük Saat'te sonlanan 
bir yürüyüş düzenleyerek Adana halkının 
yoğun ilgisi ve sevgi gösterileri ile 
karşılandı. 
Nevşehir'in gözde ve sevilen motosiklet 
kulübü Türk Riders Chopper Club 
Cappadocia, kentte gerçekleştirdiği sosyal 
sorumluluk etkinlikleri ve motosiklet 
kullananların trafik kurallarına uyması 
konusundaki hassasiyetiyle dikkat 
çekmeye devam ediyor. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Türk Riders Chopper Club (TRCC) Cappadocia üyeleri, Adana'da TRCC 12. Genel Kurulu'na katıldı.

Suvermez Kapadokyaspor
antrenörü değişti

Nevşehir'in Bölgesel Amatör Lig'deki temsilcisi 
Suvermez Kapadokyaspor'da sürpriz bir görev 
değişikliği yaşandı. Kaleci antrenörü değişti.

Altınyıldızlı minikler kayak
il birinciliği yarışmasında zirveye çıktı
Altınyıldız İlköğretim Kurumu öğrencileri, düzenlenen Alp 
Disiplini Nevşehir Kayak İl Birinciliği yarışmasında derece elde etti.

inikler, Erciyes Kayak MMerkezi'nde düzenlenen Alp 
Disiplini Nevşehir Kayak İl 

Birinciliği Yarışması'nda büyük bir 
başarıya imza attı.
Yarışmada, Meriç Azra İlbağı kendi 
kategorisinde birinci, Kürşat 
Mersinlioğlu birinci, Ömer Yiğit Kılınç 
ikinci, Göksu Zengin ise ikinci olarak 
zirveye çıktı. Yarışmaya katılan diğer 
öğrencilerden Miray Ela Yağan, Neva 

Başbuğ, Melisa Dölen, Mira Tekin, Hayat 
Er, Merin Serra İlbağı ve Ali Ulaş Oral da 
yarışmada dereceler elde etti.
Konu ile alakalı açıklamalarda bulunan 
kurum idarecileri, “Akademik başarının 
yanı sıra spor alanındaki bu değerli 
başarılarıyla öğrencilerimiz bir kez daha 
Altınyıldız'ın farkını ortaya koydu. 
Öğrencilerimizi, öğretmenlerimizi ve 
ailelerimizi gönülden kutluyoruz.” 
ifadelerine yer verdi. HABER MERKEZİ


